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Vragen: Waarop berust de huidige planning? En waarom is er niet voor gekozen om 10 maanden 
eerder te beginnen met duurzaamheid gerelateerde werkzaamheden en aansluitend daarop de 
renovatie werkzaamheden uitvoeren? Hoe is deze vertraging tot stand gekomen? 
  
Antwoord: De voorbereiding is al gestart, met als eerste stap het uitvoeren van een Quickscan 
Flora & Fauna. Hieruit bleek dat aanvullend onderzoek nodig is, dat tijdsgebonden is. Daarnaast 
is overleg opgestart met exploitant Optisport om de impact van de werkzaamheden af te 
stemmen. Het aanvullende onderzoek Flora & Fauna kan op z’n vroegst in oktober 2025 worden 
afgerond. Optisport geeft de voorkeur aan uitvoering van werkzaamheden tijdens de 
zomervakantie, zodat bezoekers, leerlingen en verenigingen het minste overlast ervaren. De 
zomer van 2026 is dan  de meest logische periode. Indien mogelijk zullen werkzaamheden 
eerder starten, afhankelijk van de uitkomsten van de onderzoeken. Als het niet lukt om de 
werkzaamheden voor 5 februari 2027 af te ronden, kan een jaar uitstel worden aangevraagd. 
  
Vraag: Kunt u de twee verschillende subsidiebedragen uitleggen, en kunt u ook de verlaging van 
deze subsidie met onderbouwing toelichten? 
  
Antwoord: Het verschil tussen de subsidiebedragen van €2.500.000 en €1.500.000 komt voort 
uit een wijziging in de maximale subsidiebedragen van de Dumava-regeling. In 2023 was de 
maximale subsidie voor een integraal project nog €2.500.000, terwijl dit in 2024 is verlaagd naar 
€1.500.000. De subsidieaanvraag voor de Schilp is in 2023 ingediend, maar pas in 2024 
toegekend. De verlaging van de subsidie is een besluit van RVO en heeft als doel meer projecten 
te ondersteunen binnen het beschikbare budget. Door budgetoverschrijding in 2023 is 
toekenning via loting bepaald. 
  
Vraag: Naast dat u de voorkeur heeft de werkzaamheden in de zomerperiode te laten uitvoeren, 
heeft u ook overwogen met collega’s van Den Haag en Delft in gesprek te gaan om 
mogelijkheden te verkennen teneinde (tijdelijk) gebruik te kunnen maken van de faciliteiten 
aldaar? Zo niet, waarom niet? 
  
Antwoord: We zijn ons bewust van de impact van de werkzaamheden op sportactiviteiten en 
zwemlessen en hebben hierover al overleg gevoerd met Optisport om alternatieve oplossingen 
te inventariseren. We hebben nog niet gesproken met exploitanten van nabijgelegen 
zwembaden, omdat dit op dit moment nog te vroeg is. Zodra duidelijk is of er budget wordt 
toegekend en de advieswerkzaamheden zijn afgerond, ontstaat er een beter beeld van de 
planning en eventuele fasering. Op dat moment zullen gesprekken worden gevoerd om zoveel 
mogelijk tijdelijke oplossingen te realiseren. 
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